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PROTOKÓŁ Nr 0063-2/50/2010 
z posiedzenia komisji Polityki Gospodarczej i Bezrobocia 

w dniu 21 października 2010r. 
 

 
Miejsce posiedzenia:  sala  nr 110 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 13.00 – 13.40 
 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie z 
załączonymi listami obecności.  

 
 

 
Porządek obrad: 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
2.  Przyjecie porządku obrad. 
3.  Podatki i opłaty lokalne. 
 
 
-  projekty uchwał w temacie:  podatki i opłaty lokalne 
 

1. wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój 
na 2011 rok,  

2. wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie miasta 
Jastrzębia-Zdroju na 2011 rok,  

3. wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia sposobu jej poboru i 
wyznaczenia inkasenta na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój w roku 2011,  

4. ustalenia opłat za miesięczną rezerwację stałych miejsc handlowych 
zlokalizowanych na targowiskach miejskich w Jastrzębiu-Zdroju w roku 2011,  

 
 
4.  Sprawy bieżące. 
 
-  projekty uchwał w sprawach bieżących 
 
 - projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na  
  2010 rok, 
 - projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać   
  przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie  
  działalności  w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
  nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
  nieczystości ciekłych, 
 - projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać   
  przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
  działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz  
  prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk lub 
  spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

- projekt uchwały w sprawie utworzenia wraz z innymi jednostkami 
 samorządu terytorialnego Spółki Obrotu Energią spółki z ograniczoną 
 odpowiedzialnością z siedzibą w Rybniku, 

5. Przyjęcie protokołów z posiedzeń komisji w dniach:  31 sierpnia 2010r.   
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/wspólne z komisją Gospodarki Komunalnej i Ekologii oraz  2 września 2010r.  

6.  Wolne głosy i wnioski. 
7.  Zakończenie posiedzenia. 
 
 
 
 
Ad. 1 
 
Otwarcia posiedzenia dokonała przewodnicząca komisji Barbara Stelmaczonek, kto.ra 
powitała zebranych.   
 
 
 
Ad. 2 
 
Porządek obrad został przyjęty głosami:  za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się 
- 0 
 
 
 
Ad. 3 
 
Podatki i opłaty lokalne. 
 
-  projekty uchwał w temacie:  podatki i opłaty lokalne 
 
    - wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie miasta   
  Jastrzębie-Zdrój na 2011 rok,  
    
Wyjaśnienia  do projektu uchwały udzielił naczelnik. Wydz. Podatków i Opłat Jerzy 
Bednarski, który przedstawił stawki podatku od nieruchomości na 2011r.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1 powyższy projekt uchwały. 
   
 
 - wysokości stawek podatku od środków transportowych na terenie miasta 
  Jastrzębia-Zdroju na 2011 rok,  
    
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił naczelnik Wydz. Komunikacji Piotr 
Kohut, który przedstawił stawki podatku od środków transportowych na 2011r. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1 powyższy projekt uchwały.  
 
 
 - wysokości dziennych stawek opłaty targowej, określenia sposobu jej  
  poboru i wyznaczenia inkasenta na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój w  
  roku 2011, 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił  Marek Krakowski dyr. Jastrzębskiego  
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Zakładu Komunalnego, który podał wysokość dziennych stawek opłaty targowej, 
określenia sposobu poboru i wyznaczenia inkasenta w roku 2011.  

 
 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1 powyższy projekt uchwały.  
 
 
    - ustalenia opłat za miesięczną rezerwację stałych miejsc handlowych  
  zlokalizowanych na targowiskach miejskich w Jastrzębiu-Zdroju w roku 
  2011.  
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Marek Krakowski dyr. Jastrzębskiego 
Zakładu Komunalnego.  Przedstawił stawki opłat za miesięczną rezerwację stałych 
miejsc handlowych zlokalizowanych na targowiskach w 2011r.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 1 powyższy projekt uchwały.  
 
 
 
 
AD. 4 
 
Sprawy bieżące. 
 
 
-  projekty uchwał w sprawach bieżących 
 
 - projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Jastrzębie-Zdrój na  
  2010 rok, 
 
Wyjaśnienia do projektu uchwały udzielił Dariusz Holesz skarbnik miasta, który 
powiedział,  że planuje się zmienić plan dochodów własnych i wydatków nimi 
finansowanych w 2010r.  
 
Barbara Stelmaczonek 
- W szkołach zatrudniani są emeryci.  Rozumiem, ze to jest przywilej. Jednak 
młodzież kończy studia i nie ma pracy. Koszty rosną, bowiem pracownik na 
emeryturze, pobiera wysokie wynagrodzenie.  Czy rada lub  miasto może ustanowić 
prawo lokalne, żeby nie zatrudniać emerytów ?  Młodzież wyjeżdża z miasta, bo nie 
ma pracy, bowiem po kierunku pedagogika jest dużo osób.  
 
Dariusz Holesz 
- Zdajemy sobie sprawę z tego problemu.   
 
Barbara Stelmaczonek 
- Zdajemy sobie sprawę, ale nie możemy, czy nie chcemy nic zrobić ? 
 
Dariusz Holesz 
− Nie możemy, zgodnie z prawem nie możemy.  Dyrektor zatrudnia pracowników i 
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nie ma formalnej możliwości  ingerowania, jak nauczyciel ma emeryturę.  W ostatnim 
czasie liczba emerytów mocno zmalała.  
 
Barbara Stelmaczonek 
- Najwięcej bezrobotnych jest do 25 roku życia. Młodzi mają nowe metody 
nauczania, starszy nauczyciel nie ma już tyle cierpliwości.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0 powyższy projekt uchwały.  
 
 
 - projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać   
  przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie  
  działalności  w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
  nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
  nieczystości ciekłych, 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto z wydziału 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji.  Uchwała określa wymagania techniczne i 
sanitarne dla przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 
ciekłych.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0 powyższy projekt uchwały.  
 
 
 - projekt uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać   
  przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie 
  działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz  
  prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk lub 
  spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto z  wydziału 
Infrastruktury Komunalnej i Inwestycji.  Uchwała określa wymagania techniczne i 
sanitarne dla przedsiębiorców ubiegających się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami oraz  
prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk lub spalarni 
zwłok zwierzęcych i ich części.  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 0 powyższy projekt uchwały.  
 

 
- projekt uchwały w sprawie utworzenia wraz z innymi jednostkami 
 samorządu terytorialnego Spółki Obrotu Energią spółki z ograniczoną 
 odpowiedzialnością z siedzibą w Rybniku, 

 
Wyjaśnienie do projektu uchwały przedstawiła Honorata Uchto. Spółka tworzona jest 
w celu organizacji i koordynacji działań w zakresie zaopatrzenia, wymienionych w 
projekcie uchwały gmin, w energię oraz reprezentowania interesów odbiorców.  
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Powiedziała, że radni otrzymali pismo prezydenta miasta, w którym zaprasza na 
spotkanie z przedstawicielem firmy Energoekspert na posiedzeniu komisji skarbu.    
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie głosami:  za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących 
się – 2 powyższy projekt uchwały.  
 
 
 
 
Ad. 5 
 
Protokoły z posiedzeń komisji w dniach:   

 
 - 31 sierpnia 2010r.  /wspólne z   komisją Gospodarki Komunalnej i Ekologii  
  został przyjęty głosami:   za – 5, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 

 
- 2 września 2010r. został przyjęty głosami:  za – 5, przeciw – 0, 
 wstrzymujących się – 1.  
 
 
 
 
Ad. 6 
 
Wolne głosy i wnioski. 
 
 
Barbara Stelmaczonek 
- Został wydany nowy informator.  Dziękuję pracownikom wydziału promocji za 
przygotowanie, uzupełnienie i poszerzenie dotychczasowego.   Firmy, które zgłosiły 
swój udział zostały w informatorze ujęte.   
 
Jerzy Lis 
- Proponuję zwrócić się z wnioskiem do prezydenta, aby w nazwie lub na 
opakowaniu  wytwarzanych produktów przez firmy jastrzębskie, znalazła sie nazwa 
Jastrzębie-Zdrój.  Można firmom zaproponować ulgę, żeby na produkowanych 
towarach  nazwę miasta promowały.  Przykładem produkty z Prymatu znane w całym 
kraju.   
 
Barbara Stelmaczonek 
- Zgadzam się z panem.  Nasza kadencja kończy się i proponuję, aby tym zajęła 
się nowo wybrana rada.  Najważniejszy jest dobry pomysł.    
 
Jerzy Lis 
- Tym tematem może się też zainteresować rada biznesu, jeżeli zostanie powołana.  
 
Tadeusz Sławik 
- Pomysł jest interesujący i można go zaproponować przyszłej radzie.  Jeśli firma 
będzie przychylna temu, to można zaproponować.  Współpraca miasta z 
przedsiębiorcami jest konieczna.  Kwestią jest tylko przyjęcie formuły.      
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Ad. 7 
 
Przewodnicząca komisji podziękowała zebranym za przybycie i zakończyła obrady. 
 
 
 

 
 

Przewodnicząca Komisji 
Polityki Gospodarczej  i Bezrobocia 

 
 

Barbara Stelmaczonek 
 
 

 
Protokołowała 
Alicja Trocka 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


